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NOVOSTI 

STUDENTSKI IZBORI 2001 
l. GODINA: 
Marko Pleša, predstavnik Evo još malo: nakon izbora 29. 

l Ivana Marincel, zamjenica l studenog održana je tzv. 
l . konstituirajuća sjednica"nove 

11 GODINA l vlasti" na kojoj je između 
l · : l ostalog izabrana predsjednica 
1 Eduard Pevec, predstavnik l i zamjenik podružnice 
1 Dubravko Romanić, zamjenik l Studentskog zbora na 

l · l Geodetskom fakultetu 
1111" ~ODINA: l Sveučilišta u Zagrebu i to su 
l Mart1na Gerbec, predstavnica l Martina Gerbec i Eduard 
l Ivana Ma~anović, zamjenica l Pevec. 

l l 
liV. GODINA: l Dakle društvo navalite! 
l Gor~~ ~ukšić,p~edstavnik l 
l Kre~m~1r Stojkovski-Licul , 
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Dana 28. studenog 2000. 
godine održani su studentski 
izbori na Sveučilištu u Zagrebu, 
pa tako i na našem fakultetu. 
Na izborima su birani 
studentski predstavnici i njihovi 
zamjenici za svaku pojedinu 
godinu, dakle kod nas njih 
deset. Izbori su protekli bez 
lažiranja i spletki u najboljem 
redu, što je za svaku pohvalu. 
Evo vam sad par informacija o 
onima kojima možete "sjediti za 
vratom" za sve ono što 
smatrate da ne valja 
studentima na Geodetskom 
fakultetu (a znamo dobro da 
ima tog dosta): 

l zamjenik 
1
1 Predsjednica podružnice 

Studentskog Zbora 
l V. GODINA: l l 
l Martina Medved, predstavnica l Martina Gerbec l 
l1van Medved, zamjenik l : 

·······························································1 
l 

Od 22. do 25. ožujka 2001. 1 akademskim građanima 1 izdvojiobihAgronomskifakultet, l 
godine u prostorijama dočaramokakojetobitistudent, Fakultet strojarstva i l 
Studentskog centra u l l brodogradnje i geofizički l 
Zagrebu, Savska 25, odsjek PMF-a. l 
održana je 5. jubilarna, l 
Smotra Sveučilišta u Posjećenost štanda l 
Zagrebu. Na smotri je jedan je od najboljih l 
sudjelovalo 28 fakulteta, 0 P o k a z a t e l j a l 
tri umjetničke akademije, z a i n t e r e s i r a n o s t i 
j edna visoka škola i , , studenata za fakultet. 
jedan sveučilišni studij. ' Ove je godine štand 
Fakulteti su predstavili Geodetskog Fakulteta 
svoje nastavne posjetilo više od 450 

h 
programe i organizacijw zainteresiranih. Ovaj bi 
nastave na svojim nas broj trebao motivirati 
štandovima i u sklopu da se sljedeće godine 
prezentacija koje su pokažemo u još boljem 
održavane u kino dvorani svjetlu i dokažemo da je 
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< m Studentskog centra. e geodezija znanost bez 

koje moderna država i 

Geodetski fakultet se i 
l te ih uputimo kako to i postati. 
: Prima~ni vcilj S~otre je pomoći 
l srednjoskolclma u odabiru 

cjelokupna svjetska 
l znanost ne može 
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ove godine predstavio budućim 
studentima i to preko 
multimedijske prezentacije 
održane u kino dvorani, uz 
uvodne riječi prodekana za 
nastavu, prof. dr. sc. Nedjeljka 
Frančule, te na štandu na 
kojem su dežurali studenti, koji 
su najbolja pomoć b.udućim 
brucošima u odabiru fakulteta. 
Smotra je jedan od najboljih 
načina da budućim 
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fakulteta, no biti ću toliko 
: slobodan i napomenuti kako od 
l ove smotre koristi nisu imali 

samo budući studenti, već i oni 
: koji to jesu. Naime, uz druženje 

sa budućim studentima 
: razmj~nili s~o iskustva i s~ 
l ~rgamzatonma drugih 
l standova. Među mnogima 

: funkcionirati. 
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Eduard Pevec 
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